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Tuż przed oficjalnym debiutem na ławce Romy Paulo Fonseca udzielił

wywiadu dla portugalskiego Record. Trener Romy mówił m.in. o celach na

sezon.

Jak powinien grać twój zespół?

- Chcę by moja drużyna była bardzo ofensywna, żeby grała na połowie przeciwnika,

z bardzo wysoko ustawioną obroną. Przygotowujemy się do tego by to była

normalność, jednak Serie A to bardzo wymagające rozgrywki, szczególnie na

poziomie taktycznym. Chcemy mieć zespół pewny w defensywie, jednak mówię

zawsze, że najlepszym sposobem na bronienie się jest posiadanie piłki. Myślę, że

zespół będzie miał przez większość czasu piłkę i dlatego będzie lepiej bronił. W

ostatnich latach zespół, który wygrywał Serie A, tracił zawsze najmniej goli.

Serie A jest konkurencyjna?

- Wiele klubów dokonało wielkich inwestycji, mają wielkich trenerów i topowych

piłkarzy. Dla mnie kluczowym jest stworzyć zespół, który nie będzie patrzył na

nazwę rywala, aby grać swoją piłkę. Celem tej Romy jest natychmiastowy powrót do

Ligi Mistrzów i myślę, że jeśli będziemy grali dobrze, cele będą bliższe do

osiągnięcia.

Jaką mentalność musi mieć twoja Roma?

- Moi gracze mówią mi, że nie będzie łatwo mierzyć się z tą Romą. Spróbujemy być

odważnym zespołem. Widzę wielkie zaangażowanie całej drużyny. Myślę, że wyniki

przyjdą w sposób naturalny. Myślę, że w dwa lub trzy lata uda nam się zdobyć

trofeum, jestem co do tego przekonany. Jesteśmy przygotowani do pierwszego

meczu z Genoą, który będzie trudny. 

Jak przeżyłeś swoje przybycie do Romy?

- Zawsze miałem ambicję i przekonanie, że wcześniej czy później trafię do jednej z

najlepszych lig w Europie. Serie A jest jedną z nich. Dlatego jestem bardzo

zadowolony, że zaakceptowałem i chciałem tego wyzwania. Zostałem bardzo dobrze

przyjęty w klubie i czuję się mocno wspierany w swojej pracy. Trener żyje z

wyników, ale chcę pozostać przez wiele lat w Romie i kontynuować karierę w jednej

z najlepszych lig na świecie. Serie A jest bardzo wymagająca taktycznie, to

wyzwanie, które bardzo mnie motywuje. Jestem przekonany, że zbuduję odważny i

ambitny zespół, który wypełni dumą naszych kibiców. 

Co musicie zrobić by podbić kibiców?

- Walczyć do ostatniej minuty. Środowisko na stadionie jest fantastyczne. Moim

celem jest to by zespół zdobył zaufanie kibiców i to będzie możliwe tylko poprzez

pracę z poświęceniem. Nie wygramy wszystkich meczów, jednak musimy pokazać
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kibicom, że jesteśmy zdolni walczyć zawsze do ostatniej minuty. Ludzie będą nas

wspierać i będą z nas dumni, niezależnie od wyników. Wszyscy razem będziemy

silniejsi. 
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